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Zápis

z 5. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne  6.  května  2019
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695.

Přítomno: 20 zastupitelů dle prezenční listiny
Omluven: MDDr. Z. Brachtel

1) Zahájení.

Zasedání zahájil starosta města Mgr. Ladislav Macák.

Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost. 

Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání.
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání. 
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly.

Program jednání byl schválen jednomyslně. 

1) Zahájení
2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání
3) Zpráva  o činnosti  Rady města  Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání

zastupitelstva města, které se konalo dne 25.3.2019, kontrole usnesení a vyřizování
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá
Mgr. L.Macák 

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí Mgr. L.Macák

5) Projednání  zápisů  ze  schůzí  osadních  výborů,  jejich  návrhů  a  vystoupení  jejich
zástupců - řídí  Mgr. I.Sochorová

6) Inventarizační zpráva o závěrečných výsledcích inventarizace majetku města za rok
2018 – předkládá Ing. J.Horáček

7) Rozpočtové opatření č.5/2019 – předkládá Ing. J.Horáček
8) Návrhy v oblasti  majetkoprávních  úkonů města  v pravomoci  zastupitelstva  města  -

předkládá p. J.Dvořák
9) Různé  a  podněty  veřejnosti  k  obecné  problematice  města  v  jeho  samostatné

působnosti  -  předkládají  :  rada města,  členové zastupitelstva města  a občané -řídí
Mgr. Z.Hnát

10) Usnesení a závěr.
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání.

Panem starostou byli navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: P. Sklenář, Ing. V.
Svoboda a Mgr. V. Mužík

Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni: B. Vaňková a L. Větrovský
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. S. Andréová.

3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova.

Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta.

Rozpracování  úkolů  z  4.  veřejného  zasedání  Zastupitelstva  města  Tachova,  které  se
konalo dne 25. března 2019, včetně řešení připomínek, námětů a dotazů i z dřívějších
zasedání zastupitelstva, pokud není jejich sledování jinak zajištěno.

I.Nové úkoly

Na základě připomínek osadních výborů, zastupitelů a občanů :

Osadnímu výboru Malý Rapotín a bylo zasláno stanovisko rady k jejich požadavku. 

II. Rozpracované  úkoly :

1. Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny (Plzeňská
ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru)
Zodpovídá : ORI MěÚ + vedení města

Pan starosta informoval,  že v současné době probíhá jednání se SŽDC o možnosti využití
jejich pozemku pro uvažovaný přechod pro chodce v Plzeňské ulici.

2. Po zpracování studie možného parkování řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ“
Zodpovídá : ORI MěÚ

Zprávu  o  činnosti  Rady  města  Tachova  za  uplynulé  období  od  posledního  zasedání
zastupitelstva města, které se konalo dne 25.03.2019, kontrole usnesení a vyřizování návrhů,
připomínek  a  dotazů  i  z  dřívějších  zasedání  zastupitelstva  města,  vzali zastupitelé
jednomyslně na vědomí.

4)  Projednání  zápisů  z jednání  výborů  zastupitelstva  města,  návrhů  a  informací
předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města.
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Bod řídil pan starosta 

Ing.  V.  Svoboda,  předseda  finančního  výboru,  přečetl  zápis  z jednání  Finančního  výboru
Zastupitelstva města Tachov ze dne 24.04.2019.

Zastupitelé jednomyslně 
Vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Tachov,  konaného
dne 24.04.2019

Mgr.  P.  Vrána,  předseda  kontrolního  výboru,  přečetl  zápis  z jednání  Kontrolního  výboru
Zastupitelstva města Tachov ze dne 15.04.2019.

Zastupitelé jednomyslně
a)  Vzali  na  vědomí  zápis  z jednání  Kontrolního  výboru  Zastupitelstva  města  Tachov,
konaného dne 15.04.2019
b)  Uložili radě města předložit KV podklady k usnesením rady města č. 146, č. 176 a č. 227

6) Inventarizační zpráva o závěrečných výsledcích inventarizace majetku města za rok
2018 

Bod řídil Ing. J. Horáček

Inventarizační  práce  probíhaly  ve  dvou  etapách.  K 31.10.2018  byla  provedena  fyzická
inventarizace a k 31.12.2018 byla provedena dokladová inventarizace.

Dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly. 

Zastupitelé  jednomyslně schválili  „Inventarizační  zprávu  o  závěrečných  výsledcích
inventarizace majetku města za rok 2018“.

7) Rozpočtové opatření č.  5/2019

Bod vedl Ing. J. Horáček

Navrhovaným rozpočtovým opatřením budou příjmy ve výši 360.024.787,00 Kč a výdaje ve
výši 439.769.142,00 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 79.744.355,00 Kč, po
zapojení financování bude schodek ve výši 45.348.355,00 Kč (poslední schodek upraveného
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 4/2019 činil 79.376.772,00 Kč).

Dotazy nebo připomínky k předloženému návrhu nebyly. 

Zastupitelé jednomyslně schválili rozpočtové opatření č. 5/2019

Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí schválená rozpočtová opatření města Tachova č.
3/2019,4/2019



-4- 5. zasedání zastupitelstva města

8) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města.

Bod vedl J. Dvořák

Zastupitelé:
1) 18-ti hlasy schválili bezúplatný převod části pozemkové parcely č. 3333/1, geometrickým
plánem č.  4816-299/2018 označené jako pozemková parcela č. 3333/7 o výměře 1513 m2
v k.ú. Tachov panu J. N., bytem Školní 1374, 347 01 Tachov. Převod pozemku bude řešen
směnnou smlouvou se závazkem převzetí nájmů (pachtů) na tomto pozemku váznoucích.

Vyloučil se z hlasování: J. Straka
Zdržel se: P. Sklenář

2)  19-ti hlasy schválili  úplatné nabytí pozemkové parcely č. 2983 (o výměře 80 m2) v k.ú.
Tachov od Státního statku Jeneč, s.p. v likvidaci IČ 16918 za kupní cenu podle znaleckého
posudku  č.  3014-44/2019  ve  výši  14 800,-  Kč  +  správní  poplatek  za  návrh  na  vklad.
Pozemkem prochází dešťová a splašková kanalizace, hlavní řad, stoka B.

Zdržel se. A. Zítek

3)  Jednomyslně neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 2713/193 v k.ú. Tachov pro účely
užívání vedle p.p.č. 2713/9 v k.ú. Tachov, protože se jedná o účelovou komunikaci a město
nemá zájem se pozemku v současné době zbavovat.

4) Jednomyslně neschválili  záměr odprodeje p.p.č. 1425/5 v k.ú. Tachov, ani jeho části, pro
účely vybudování provozovny vinárny a kavárny,  protože část  pozemku je  vymezena pro
veřejně prospěšnou stavbu  protipovodňových opatření a město nemá zájem se předmětného
pozemku zbavovat. 

5) 19-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 130/4 v k.ú. Oldřichov u Tachova pro
účely zahrady naproti domu čp. 71, protože pozemek se dle územně plánovací dokumentace
nachází v plochách veřejné zeleně, ze zákona je významným krajinným prvkem a prochází
jím veřejná kanalizace. 

Zdržel se: P. Sklenář

6)  16-ti  hlasy neschválili záměr  odprodeje p.p.č.  1257/1 v k.ú.  Tachov pro účely užívání
manipulační  plochy  pro  skladování  stavebních  materiálů,  protože  město  nemá  zájem  se
pozemku v současné době zbavovat  z důvodu možného budoucího využití  v souvislosti  se
zástavbou na sousedním pozemku.

Zdržel se: P. Vrána, P. Hrůša, P. Sklenář, J. Dvořák

7)  Jednomyslně neschválili záměr odprodeje p.p.č.  463 v k.ú.  Mýto u Tachova pro účely
užívání rybníka pro chov ryb, protože rybník je určen k revitalizaci a město nemá zájem se
pozemku zbavovat.

8) Jednomyslně schválili na základě žádosti společnosti CM TRANSPORT TACHOV s.r.o.,
IČ: 62619969, Oldřichovská 2125, Tachov záměr odprodeje p.p.č. 3054/3 v k.ú. Tachov o
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výměře  1.301  m2  za  účelem  scelení  pozemků  za  kupní  cenu  200  Kč/1  m2.  Plnění  je
osvobozeno  od  DPH.  Kupující  odstraní  na  vlastní  náklady  betonové  patky  po  původním
parovodu.

9)  Jednomyslně schválili záměr  odprodeje  části  p.p.č.  2713/91  v k.ú.  Tachov  (označení
parcely a její výměra budou určeny na základě geometrického plánu) za účelem užívání vedle
st.p.č. 2713/41 v k.ú. Tachov za kupní cenu 1.000 Kč/1 m2. Plnění je osvobozeno od DPH.
Kupující uhradí náklady za geometrický plán.

10) 16-ti hlasy schválili záměr odprodeje části p.p.č. 203/1 v k.ú. Tachov (označení parcely a
její  výměra budou určeny na základě geometrického plánu) za účelem výstavby garáží za
kupní  cenu  900  Kč/1  m2  +  DPH  v platné  sazbě.  Geometrický  plán  bude  vyhotoven  na
náklady kupujícího. Podmínky prodeje: kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby,
bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě. Budoucí kupující si na vlastní náklady
zajistí dopravní řešení předmětné stavby, které doloží budoucímu prodávajícímu do 12 měsíců
ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě. Stavba bude dokončena nejpozději do 3
let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě.

Zdržel se: I. Sochorová, J. Dvořák, P. Hrůša, A. Zítek

11) 17-ti hlasy schválili na základě žádosti společnosti Formy Tachov s.r.o., IČ: 63507056,
Oldřichov 82, Tachov záměr odprodeje části p.p.č. 233/1 v k.ú. Vítkov u Tachova (označení
parcely a její výměra budou určeny na základě geometrického plánu) k účelu výstavby haly,
za smluvní kupní cenu 280 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě (cena obvyklá dle znaleckého
posudku č. 1179-03/2019). Geometrický plán bude vyhotoven na náklady kupujícího. Kupní
smlouva  bude  uzavřena  s výhradou  zpětné  koupě,  stavba  bude  dokončena  nejpozději  do
31.12.2025.
Kupující  zaplatí  zálohu  (jistinu)  ve  výši  10  % kupní  ceny  před  definitivním  schválením
v orgánech obce, 10 % kupní ceny do deseti dnů po podpisu kupní smlouvy. Zbývající část
kupní  ceny  bude  zaplacena  do  1  roku  ode  dne  provedení  vkladu  vlastnického  práva  do
katastru nemovitostí.

Mgr. J. Straka informoval, že cena obvyklá ve znaleckém posudku je 265-330 Kč/1m2 u nás
280 Kč/1m2, jednalo město se žadatelem o sjednání lepší ceny?
Blízko je také střelnice a motokrosová trať a to by mělo být zohledněno.

Pan starosta odpověděl, že tam není motokrosová trať, je to propůjčeno pouze na trénování na
dobu určitou a i střelnice je v nájmu a zatím se jich to nedotýká.
Co se týče ceny, pan starosta sdělil, že je v zájmu města, aby zde firma nadále zůstala, firma
musí  také  vybudovat  kus  nové komunikace,  která  bude sloužit  po napojení  na  obchvat  i
veřejnosti. 

Mgr. A. Zítek měl technickou připomínku, kdy doporučil, že není vhodné do smlouvy dávat
právo zpětného prodeje a řešil by to rozvazovací podmínkou.

Pan starosta podotknul, že se jedná zatím pouze o záměr.  A do záměru se může přihlásit
kdokoliv. Před návrhem na prodej se vyřeší i připomínka o rozvazovací podmínce.

Zdržel se: V. Mužík, J. Straka, P. Hrůša
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12)  19-ti  hlasy schválili odprodej  části  p.p.č.  250/10  v k.ú.  Vítkov  u  Tachova  (označení
parcely a její výměra budou určeny na základě geometrického plánu)  pro společnost KDK
Automotive  Czech s.r.o.,  IČ:  64356043,  Vítkov 106, Tachov,  za účelem přístavby haly a
užívání  areálu u haly za kupní cenu ve výši 500,-Kč/m2 + DPH v platné sazbě.  Kupující
uhradí náklady za geometrický plán.  Kupní smlouva bude uzavřena se závazkem převzetí
zemědělského  pachtu  na  tomto  pozemku  váznoucím.  Kupní  smlouva  bude  uzavřena  po
dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě, výstavba haly bude
dokončena nejpozději do 3 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní smlouvě.

Zdržel se: P. Hrůša

13)   19-ti  hlasy trvali na  svém  původním  usnesení  č.  4/78  ze  dne  25.03.2019. (Záměr
odprodeje p.p.č. 104/1 o výměře 177 m2 v k.ú. Tachov pro účely užívání za rodinným domem
č.p. 930 v Pošumavské ulici za kupní cenu ve výši 900 Kč/1 m2 – 30%, snížení z důvodu
ztížených podmínek užívání - výskyt inženýrských sítí, tj. 630 Kč/1 m2. Plnění je osvobozeno
od DPH. Kupující bude v kupní smlouvě upozorněn na vedení inženýrských sítí).

Proti. P. Sklenář

14)
a) 19-ti hlasy schválili bezplatné nabytí p.p.č. 3523/2 o výměře 259 m2 v k.ú. Tachov od B.

M., Světce 32, Tachov.

Proti: J. Dvořák

b) 19-ti  hlasy schválili na  základě  žádosti  pana  H.  M.,  Světce  32,  Tachov  záměr
bezúplatného převodu st.p.č. 3554/2 o výměře 207 m2 v k.ú. Tachov. Pozemek se převádí
bezúplatně  z důvodu kompenzace  za bezúplatné nabytí  p.p.č.  3523/2 v k.ú.  Tachov do
majetku  města,  dále  z důvodu  konečného  narovnání  vlastnických  vztahů  a
majetkoprávního vypořádání pozemku vzhledem ke stavbě malé vodní elektrárny.

Proti: J. Dvořák

Při projednávání návrhů číslo 15,16,17 ve věci prodeje bytových jednotek byla vedena široká
diskuze a následovalo hlasování takto:

15)  15-ti hlasy  neschválili   záměr prodeje  bytové  jednotky  č.  1722/1  v Tachově,  ul.
Trocnovská  o  celkové  výměře  69,7  m2 (1+3)  včetně  podílu  o  velikosti  329/5000  na
společných částech domu čp. 1722 a stavební parc. č. 3117/13, tedy nemovitosti zapsané na
LV č.  2854 a č. 3518 v katastru nemovitostí  vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský
kraj, katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov, na základě žádosti
současného nájemce E. K., bytem Trocnovská 1722, Tachov.

Zdržel se: P. Sklenář, I. Matějčková
Proti: P. Braunová, V. Svoboda, V. Mužík
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16) 15-ti hlasy neschválili  záměr prodeje bytové jednotky č. č. 1742/10 v Tachově, ul. Jana
Ziky o celkové výměře 69,7 m2 (1+3) včetně podílu o velikosti  304/10000 na společných
částech  domu  čp.  1741  a  čp.  1742  a  stavebních  parc.  č.  3117/44  a  č.  3117/45,  tedy
nemovitosti zapsané na LV č.  2875 a č. 5303 v katastru nemovitostí vedeném Katastrálním
úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální pracoviště Tachov, pro obec a katastrální území Tachov,
na základě žádosti současného nájemce J. K., bytem Jana Ziky 1742,Tachov.

Zdržel se: P. Sklenář, I. Matějčková
Proti: V. Svoboda, P. Braunová, V. Mužík

17)  14-ti  hlasy neschválili   záměr prodeje  bytové  jednotky  č.  1753/1  v Tachově,  ul.
Želivského  včetně  podílu  o  velikosti  573/5000  na  společných  částech  domu  čp.  1753  a
stavební  parc.  č.  3117/61,  tedy nemovitosti  zapsané  na LV č.   2794 a č.  3649 v katastru
nemovitostí vedeném Katastrálním úřadem pro Plzeňský kraj, katastrální pracoviště Tachov,
pro obec a katastrální území Tachov, na základě žádosti současného nájemce M. M. bytem
Želivského 1753, Tachov.

Zdržel se: P. Sklenář, I. Matějčková
Proti: V. Svoboda, P. Braunová, V. Mužík, J. Straka

18) J.  Dvořák  přednesl,  dle  předloženého  návrhu,  návrh  na  neschválení  záměru prodeje
pozemku p.č. 17/1 jehož součástí je budova s čp. 12 vedená jako objekt bydlení vše v k.ú.
Oldřichov u Tachova na základě žádosti p.   H. G. bytem Kollárova 1572, Písek, z důvodu
plánované demolice objektu v letošním roce a budoucího využití  uvedeného pozemku pro
dopravní připojení lokality pro plánovanou výstavbu rodinných domů.

L. Větrovský informoval, že proti demolici je sepsaná petice, kterou podepsalo 63 lidí.

P. starosta podal návrh na stažení tohoto bodu z programu jednání z důvodu předložené petice
a znovu projednat v radě města.

Jednomyslně odročili  záměr prodeje pozemku p.č. 17/1 jehož součástí je budova s čp. 12
vedená jako objekt bydlení vše v k.ú. Oldřichov u Tachova na základě žádosti p. H. G. 
bytem Kollárova 1572, Písek, z důvodu podání petice 63 občanů.

19)  19-ti hlasy neschválili  nabytí rozestavěné nemovitosti na pozemku p.č. 3620/136 v k.ú.
Tachov do vlastnictví města Tachov z důvodu vysokých nákladů na odkoupení a dostavbu
nemovitosti vzhledem k budoucímu možnému využití.

Zdržel se: P. Sklenář

9)  Různé  a  podněty  veřejnosti  k  obecné  problematice  města  v  jeho  samostatné
působnosti.

Bod vedl Mgr. Z. Hnát

Pan  starosta  přednesl,  dle  předloženého  návrhu,  návrh  na nedoporučení zrušit  obecně
závaznou vyhlášku města č.5/2013 ze dne 04.11.2013, kterou se stanoví zákaz provozování
loterií a jiných podobných her na celém území města, na základě žádosti NET and GAMES,

https://www.tachov-mesto.cz/file_get.php?id=264&type=db
https://www.tachov-mesto.cz/file_get.php?id=264&type=db
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a.s., Bednářova 621/29, 619 00 Brno. Dále vysvětlil, proč Rada města Tachova nedoporučuje
zrušení obecně závazné vyhlášky města č. 5/2013. Jedná se především o precedens. 

P. Sklenář by zvažoval odložení tohoto návrhu a do příštího zasedání Zastupitelstva města
Tachova jednat s vedením NET and GAMES, a.s., Bednářova 621/29, 619 00 Brno.
Ing. V. Svoboda, sdělil, proč v roce 2013 byl proti přijetí této OZV- viděl za tím zdroj financí
pro město.

P. starosta souhlasil s odložením návrhu a také informoval, že zástupci vedení firmy NET and
GAMES,  a.s.,  Bednářova  621/29,  619  00  Brno,  byli  pozvání  na  toto  veřejné  zasedání
zastupitelstva, ale nedostavili se.

Vyjádřili se i občané:

1) P. Tikalová vyjádřila nesouhlas se zrušením OZV a tím, že by v našem městě mělo být
kasino.

2) P. Čmiko naopak vyjádřil souhlas, ale měli by se zjistit veškeré informace, zda kasino bude
seriózní.

3) J. Doležal se dotazoval pana Sklenáře, jakým způsobem zjistíme názor občanů? Co jim
řekneme o tomto kasinu, když ani nemáme přesné informace.

P. Sklenář odpověděl, že např. formou ankety a veškeré informace o této firmě by se zjistili
při společném jednání s provozovateli kasina. 

Mgr. A. Zítek sdělil,  že pokud byli  přizváni  na toto zasedání a nepřišli,  sami se ošidili  o
možnost.  A jejich  jednání  tedy není  seriózní  a  nevidí  důvod proč  toto  rozhodnutí  nadále
odkládat.

J. Dvořák souhlasil s názorem pana A. Zítka.

Mgr. Zdeněk Hnát nechal hlasovat o protinávrhu P. Sklenáře o odložení návrhu zrušit obecně
závaznou vyhlášku města č.5/2013 ze dne 04.11.2013, kterou se stanoví zákaz provozování
loterií a jiných podobných her na celém území města, na základě žádosti NET and GAMES,
a.s., Bednářova 621/29, 619 00 Brno.

Pro tento návrh byli: V. Svoboda, P. Sklenář, L. Macák, P. Vrána, P. Hrůša
Proti: J. Straka, V. Mužík, M. Dvořáková, B. Vaňková, T. Šimková, A. Zítek, Z. Hnát, J.
Horáček, P. Braunová, I. Sochorová, I. Matějčková, R. Macák, J. Dvořák, F. Meinl
Zdržel se: L. Větrovský

Tento protinávrh nebyl přijat 

Mgr.  Zdeněk  Hnát  nechal  hlasovat  o  původním návrhu neschválit  zrušení  shora  uvedené
obecně závazné vyhlášky, na základě žádosti NET and GAMES, a.s., Bednářova 621/29, 619
00 Brno.

https://www.tachov-mesto.cz/file_get.php?id=264&type=db
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1) 15-ti hlasy neschválili zrušení obecně závazné vyhlášky města č.5/2013 ze dne 04.11.2013,
kterou se stanoví zákaz provozování loterií a jiných podobných her na celém území města, na
základě žádosti NET and GAMES, a.s., Bednářova 621/29, 619 00 Brno.

Proti: P. Vrána
Zdržel se: L. Větrovský, V. Svoboda, P. Hrůša, P. Sklenář

2) Jednomyslně schválili předložené smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Města Tachova
v roce 2019, kde poskytovatelem je Město Tachov a příjemcem společnost KOTEC o.p.s.,
Nádražní náměstí 299/8, 353 01 Mariánské Lázně, IČ: 26648415, DIČ: CZ26648415: 

a) smlouvu  o  poskytnutí  dotace  ve  výši  190 000,-  Kč  na  sociální  služby  obecného
hospodářského zájmu, 

b) smlouvu o poskytnutí dotace ve výši 10 000,- Kč na fakultativní činnosti.

3)  17-ti hlasy schválili „Dohodu o přátelském vztahu mezi městem Zarečnyj (Sverdlovská
oblast, Ruská federace) a městem Tachov“.

Pan starosta přečetl „Dohodu o přátelském vztahu mezi městem Zarečnyj.

Mgr. J. Straka se dotazoval, jak bude v praxi vypadat rozvoj vzájemného vztahu ke kultuře a
historii ruského národa ve městě Tachov. Vzdálenost mezi městy je 4000 km.

Pan starosta odpověděl, že se jedná především o vzájemný písemný styk např. mezi dětmi ze
základních škol. 

Zdržel se: P. Vrána, P. Sklenář, P. Hrůša

4)
a)  17-ti  hlasy schválili,  s účinností  od  1.6.2019,  zřízení  funkce  uvolněného  člena
zastupitelstva města pro záležitosti  prevence kriminality,  bezpečnosti,  veřejného pořádku a
řízení městské policie.
Zdržel se: I. Matějčková, M. Dvořáková, V. Svoboda

b) 17-ti hlasy zvolili do funkce uvolněného člena zastupitelstva města pro záležitosti prevence
kriminality, bezpečnosti, veřejného pořádku a řízení městské policie Ing. Radovana Macáka.
Proti: I. Matějčková, M. Dvořáková, V. Svoboda

c) 17-ti hlasy pověřili Ing. Radovana Macáka, člena zastupitelstva města, řízením
Proti: I. Matějčková, M. Dvořáková, V. Svoboda

Pan  starosta  zdůvodnil  návrh  zřízení  funkce  uvolněného  člena  zastupitelstva  města  pro
záležitosti prevence kriminality, bezpečnosti, veřejného pořádku a řízení městské policie.

Ing.  V.  Svoboda vyjádřil  překvapení  a  sdělil,  že  v letech  2002-2006 byl  pověřen řízením
městské police, když pan starosta byl senátorem a neměl za to žádnou odměnu, vysvětlil, proč
nebude hlasovat pro. Dále doplnil, že J. Klíma byl pověřen řízením městské policie v roce
2012.

https://www.tachov-mesto.cz/file_get.php?id=264&type=db
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P. Sklenář sdělil, že za pana J. Klímy to takto velmi dobře fungovalo a nic proti návrhu nemá.
Následně se zeptal pana Ing. R. Macáka, co přinese navíc do funkce městské policie? Jaký má
názor na chod policie ve městě.

Ing. R. Macák informoval o své dlouholeté praxi u policie v délce 26 let a má zájem, aby se
v očích občanů zlepšila práce městské policie, určitě si zaslouží i větší respekt a poté ještě
upozornil na zvýšený počet cizinců a rizikovost v našem městě.

P. Sklenář se dotazoval R. Macáka, z
da by navýšil počet strážníků, byli by strážníci v ulicích více vidět a jezdili by na kole?

Ing. R. Macák vyjádřil souhlas s používáním kol městské policie, počet strážníků v současné
době by mohl být větší nicméně je toto téma na rozsáhlou diskuzi a doporučil navýšení počtu
strážníků.

Mgr. J Straka vyjádřil  souhlas s tímto návrhem a dotazoval se Ing. R Macáka,  co říká na
asistenty prevence kriminality a zda vidí nějakou možnost i v Tachově? Dále se informoval,
zda zvolením Ing. R. Macáka dojde ke konci funkce pro M. Litomerického jako vrchního
strážníka městské policie?

Ing. R. Macák se vyjádři k programu asistentům prevence kriminality, že nevidí důvod, proč
by tento program neměl fungovat zde, když funguje i v jiných městech a rozhodně by nebyl
na škodu.

Pan starosta odpověděl, že vznesené návrhy, náměty a dotazy budou řešeny.

Další se o slovo přihlásil o Mgr. P. Vrána, který osvětlil informace, které poskytovali, jako
hnutí „Volím Tachov“ v rámci tzv: předvolebního boje týkající se odpadového hospodaření
města.  V současné  době  je  nový  zákon  v meziresortním  připomínkovém  řízení  a  bude
schválen s účinností od r. 2021, kde bude kladen zvýšený důraz na recyklaci, specifické cíle
pro obce a povinnost třídění textilu od r. 2025. Zákaz skládkování viditelných odpadů bude
pravděpodobně ke schválení  posunut na r.  2030. Co se týče navýšení  poplatků,  sdělil,  že
novela  po  určité  diskuzi  dostává  jistých  změn  a  i  tak  bude  zvýšení  poplatku  více  než
trojnásobné.  Smyslem  zákona  bude  hlavně  maximální  motivace  občanů  a  obcí  k třídění
odpadů. Informace jsou volně dostupné na stránkách ministerstva životního prostředí.

Mgr. A. Zítek poděkoval za podané informace na otázku z minulého zasedání zastupitelstva
města a sdělil, že pokud je zákon aktuálně v meziresortním připomínkovém řízení může se
v zákoně ještě spoustu věcí změnit.

Pan starosta vyzval zastupitele i občany města, aby si všímali černých ubytoven, které zde
vznikají, tito lidé zde většinou nemají trvalý pobyt, tím pádem neplatí za svoz odpadů a utíká
nám spousty peněz. Upozornil také na černé skládky. 

Z řad občanů vystoupil p. Kulhánek a dotazoval se na pokračování rekonstrukce Smetanovy
ulice. 

Ing. Helena Červinková – vedoucí odboru rozvoje a investic,  odpověděla,  že do letošního
rozpočtu  byla  zahrnuta  částka  na  přípravu  projektové  dokumentace  2.  etapy.  Tato  ulice
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vyžaduje povolení ze strany stavebního úřadu. A pokud zastupitelstvo schválí  stavební
práce pro příští rok, můžeme začít s rekonstrukcí v roce 2020.

Pan starosta doplnil, že část pozemku je soukromá a tato část se musí převést do vlastnictví 
města. Upozornil také na nově vybudované chodníky, na kterých stojí auta.

Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly.
Byla provedena kontrola usnesení z tohoto zasedání. 

10) Usnesení a závěr.

Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a všem zastupitelům a zastupitelkám za
spolupráci.

……………………… ………………………
Ing.. Josef Horáček     Mgr. Ladislav Macák
místostarosta                 starosta

ověřovatelé:

................................

................................


